

## **CONCLUSIES VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE COMMISSIE RAADSVOORBEREIDING VAN 08 MAART 2016**

Aanwezig:

Leden:

CDA	Th. van Heese, H.J.M. Koelman, I.C. Vink-Albrecht, L. Kranenburg (plv.)
VVD	C.C.J. Breed-Vlaar, H. Mikkers (plv.)
D66	F.J.M. Duits, H. van Dijk en S.J. Bier
GroenLinks	G.M.M. Wehkamp
PvdA	M.L. van Est-Heijnis (plv.)

Bestuurders: P.J. Heilieggers, B.A. Graal, R. van Haeften en O.R. Wagner

Voorzitter: R.P. van Schie

Griffier: N.S. Voogd

### **1. Opening en mededelingen**

De voorzitter opent de vergadering. Hij deelt mee dat de heer H. Mikkers de afwezige heer H. Werner vervangt; mevrouw M. van Est-Heijnis vervangt mevrouw D. Kerkhoff.

### **2. Vaststellen van de agenda**

De commissie stelt deze gewijzigd vast.

Op voorstel van de voorzitter wordt, vanwege de aanwezigheid van externen, agendapunt 11A (Informatie over aanpak N200 Halfweg) direct na agendapunt 6 besproken.

### **3. Vaststellen van de conclusies van de vergadering van 02 februari 2016**

De commissie stelt de tekst gewijzigd vast.

### **4. Lijst van moties en toezeggingen tot en met 23 februari 2016**

De leden Van Dijk (D66), Koelman (CDA), Duits (D66), Wehkamp (GroenLinks), Van Est (PvdA), Breed (VVD) en Bier (D66) hebben vragen; wijzigingen worden (door de griffier) verwerkt in het overzicht.

### **5. Rondvraag**

De leden Van Dijk (D66), Mikkers (VVD), Vink (CDA) en Koelman (CDA) stellen vragen. Wethouder Wagner zegt een onderzoek toe naar de gemelde overlast van hangjongeren Nijestraat (lawaaï en verrommeling). Het (problematische) parkeren rond het gemeentehuis / Haarlemmerstraatweg is in al onderzoek. Hij verwacht een rapportage (en oplossing) op niet al te lange termijn. Wethouder Graal zegt toe de gemeente Amsterdam een brief te schrijven om de graffiti Halfweg (muur blijkt eigendom Amsterdam) te verwijderen. Hij zegt ook een check toe van de vermeende overbodige (gemeentelijke) verkeersborden langs de N200.

### **6. Spreekrecht**

Er zijn geen insprekers.

### **11A. Informatie over aanpak N200 Halfweg (B-stuk)**

Namens de gemeente Amsterdam presenteert Martin Hopman de schetsverkenningen zoals die aan RWS (grootonderhoud is gepland in 2017) zullen worden voorgelegd.

De voorzitter concludeert dat de commissie enthousiast is over de denkrichting van de schetsverkenningen.

## A-stukken

### 7. Voorstel tot wijziging van de APV (paracommerciële rechtspersonen)

De leden Duits (D66), Mikkers (VVD), Van Est (PvdA), Kranenburg (CDA) en Wehkamp (GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen.

Burgemeester Heiligers zegt toe enkele spelfouten e.d. te laten corrigeren.

Na bespreking concludeert de voorzitter dat de commissie de raad adviseert conform het voorstel te beslissen in de raadsvergadering van 29 maart 2016 (als hamerstuk).

### 8. Voorstel parkeerbeleid Halfweg Zuid

De leden Van Heese (CDA), Mikkers (VVD), Van Est (PvdA), Wehkamp (GroenLinks), Bier (D66) en Kranenburg (CDA) hebben vragen / opmerkingen.

Wethouder Wagner deelt mee de antwoorden op de vele (technische) vragen nu niet te kunnen beantwoorden, maar, conform de afspraak daarover, deze voor de raadsvergadering te zullen geven.

Na bespreking stelt de voorzitter vast dat de commissie van oordeel is dat het voorstel door kan naar de raadsvergadering van 29 maart 2016, als een te bespreken punt.

### 9. Voorstel parkeerregulering Halfweg Zuid

De leden Bier (D66), Van Heese (CDA), Mikkers (VVD) en Van Est (PvdA) hebben vragen / opmerkingen. Wethouder Wagner zegt toe de juiste bedragen in het voorstel te vermelden.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel in samenhang met agendapunt 8 beziet. Het voorstel kan geagendeerd worden voor de raadsvergadering van 29 februari 2016 (als een te bespreken punt).

### 10. Voorstel beschikbaar stellen budget openbare verlichting project Liedeweg / Lagedijk

De leden Wehkamp (GroenLinks), Duits (D66), Van Est (PvdA), Breed (VVD) en Mikkers (VVD) hebben vragen / opmerkingen.

Wethouder Graal zegt toe de offerte aan het definitieve raadsvoorstel toe te voegen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie de raad adviseert conform het voorstel te beslissen (als de offerte geen ander licht geeft) en het voorstel geagendeerd kan worden voor de raadsvergadering van 29 maart 2016 (als hamerstuk).

### 11. Voorstel tot vaststellen uitgangspunten 1e Marap over 2016 en de kadernota 2017

De leden Van Dijk, Mikkers (VVD), Koelman (CDA), Van Est (PvdA) en Wehkamp (GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen.

Wethouder Graal zegt toe de taalfouten te laten corrigeren.

Na de bespreking stelt de voorzitter vast dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de raadsvergadering van 29 maart 2016. Het is een bespreekstuk.

**B-stukken**  
(zie hiervoor, 11A)

**12. Samenwerkingsverbanden (vast agendapunt; zie overzicht mededelingen van collegeleden)**

De leden Bier (D66), Vink (CDA) en Wehkamp (GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen.

De commissie neemt overigens de mededelingen voor kennisgeving aan.

**C-stukken**

**13. Stukken ter kennisneming: gelegenheid voor politieke vragen over toegezonden C-stukken.**

De leden Bier (D66), Van Heese (CDA), Van Est (PvdA) en Wehkamp hebben vragen / opmerkingen.

Wat betreft de stukken 2 (- 2A) en 6 (- 6B), deze worden op verzoek van respectievelijk PvdA en CDA, geagendeerd voor de volgende commissievergadering (6: in beslotenheid. Als B-stukken; voor overleg met het college).

Wat betreft de stukken (5 – 5A) over de problematiek rond de accountantsverklaring 2015 over de uitgaven sociaal domein, deelt wethouder Wagner mee dat de gemeente Haarlemmerliede niet anders doet dan is afgesproken (het vastgestelde protocol volgen): daardoor behoeven er geen scenario's als waarover accountant en VNG schrijven te worden gevolgd.

Met uitzondering van de hiervoor genoemde stukken 2 en 6, neemt de commissie de stukken voor kennisgeving aan.

**14. Sluiting**

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering.

Vastgesteld in de openbare commissievergadering van 05 april 2016,

De griffier,

de voorzitter,

N.S. Voogd

R.P. van Schie